
 

 

 
 
 
 

 
 
Vergadering Openbare vergadering Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Gelderland-Zuid 

Datum/tijd 5 oktober 2023, 09:30 – 10:30 uur 

Locatie Raadszaal stadhuis Nijmegen 

Genodigden Leden Algemeen Bestuur VRGZ 

Afwezig Afwezig: Dhr. Beenhakker, Dhr. Kottelenberg, Dhr. Minses. 

Status verslag Concept 

 
 
        Verslag 

   
   
1 Opening 

De voorzitter Dhr. Bruls opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom 
 

 

 Mededelingen 
Geen 
 

 

2 Verslag 
Dhr. Stoop wil graag een nuancering in het verslag van 14 september 2023. Een tekstvoorstel 
daartoe heeft hij gemaild aan de bestuurssecretaris. Het niet akkoord gaan in de zienswijze 
ten aanzien van de begroting is enkel van toepassing op de kapitaallasten van de 
vastgoedportefeuille.  
 
Mevr. Helmer informeert naar de discussie over de verdeelsystematiek. Hoe ziet het proces er 
uit en worden gemeenten hierbij betrokken. Dhr. Van Dalen antwoordt dat proces nu wordt 
uitgelijnd. Vanzelfsprekend wordt het AB hierover geïnformeerd.  
 
Het verslag van het AB van 14 september 2023 wordt met de aanpassing van Dhr. Stoop 
vastgesteld. 
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Regionale bevolkingszorg 
 
Dhr. van Dalen licht het voorstel toe. Met ambtenaren en gemeentesecretarissen is gekeken 
naar de versterking van bevolkingszorg, dit was een constructief proces van samenwerking 
tussen gemeenten en Veiligheidsregio. De positie van de OVD bevolkingszorg is hiermee 
versterkt. Belangrijk dat er is gesproken over solidariteit en samenwerking. We doen dit met 
elkaar.  
 
Mevr. Van de Klift geeft aan dat de gemeentesecretarissen met elkaar besproken hebben dat 
de vrijblijvendheid er af moet. De gemeentesecretarissen in de regio hebben het model 
omarmd, zodat er voldoende mensen beschikbaar zijn. Bij niet leveren is er een methodiek 
voor financiële verrekening afgesproken, maar leveren van personeel is het uitgangspunt.  
 
Dhr. Stoop heeft waardering voor het onderliggende stuk en stelt daarnaast voor om:  

a. Verzending naar de raden pas plaats te laten vinden na vaststelling Regionaal 
Beleidsplan gezien het feit dat het Regionaal Beleidsplan nu nog voorligt ter 
consultatie bij de raden.   

b. Het machtigingsbesluit t.b.v. ondertekening van de samenwerkingsovereenkomst 
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namens het college goed te regelen. Toegezegd wordt dat beiden worden 
meegenomen in het regionale concept collegevoorstel dat als handreiking naar de 
gemeenten toe gaat.   

 
Besproken wordt vervolgens dat bemensing vanuit met name kleine gemeenten, waarbij 
enkele functionarissen meerdere rollen vervullen, kan knellen, zeker als een crisis langer 
voortduurt. Bestuurders zien in gemeentelijke organisaties veel vacatures en groot verloop.   
Dhr. Van Dalen geeft aan dat juist dit onderwerp ook met deze groep van OvD’s is besproken. 
Als het langer duurt komt ook continuïteit bedrijfsvoering in geding. Daarom is afgesproken dat 
gemeentesecretarissen elkaar hier over op zoeken.  
 
Benadrukt wordt dat dit argument speelt maar niet leidend moet zijn; dit is ook een taak die 
men moet vervullen. De ontwikkeling is een mooie stap om bevolkingszorg te stutten.  
 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Het concept Meerjarenprogramma bevolkingszorg en crisiscommunicatie vast te stellen.  
2. Het Meerjarenprogramma ter kennisgeving te verzenden aan de colleges van B&W en na 

vaststelling van het Regionaal Beleidsplan aan de gemeenteraden.  
3. Akkoord te gaan met de concept samenwerkingsovereenkomst en deze ter vaststelling 

aan te bieden aan de colleges van B&W.  
 
 

4 Landelijk project Uniforme Kwaliteitseisen bevolkingszorg 
 
Geen opmerkingen vanuit het Algemeen Bestuur.  
 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. In te stemmen met het advies van het Project Uniform Kwaliteitsniveau Bevolkingszorg, 

met uitzondering van:  
- accreditatie van onderwijsinstelling en uniforme landelijke toetsing bij het NIPV  
- inhaalslag toetsen kernfuncties.  
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Convenant Meldkamer Oost Nederland – MKBM 
Dhr. Slinkman, waarnemend portefeuillehouder, geeft aan dat er geen afwijkingen zitten in het 
voorstel.  
 
Dhr. Slinkman geeft aan dat burgemeesters verantwoordelijk blijven voor optreden meldkamer 
in de eigen gemeente, zonder feitelijke invloed op de uitvoering. Aangegeven wordt dat het 
gezag wettelijk bij de burgemeester ligt. Dit is een gegeven. Geconstateerd wordt dat er nu 
veel besluiten bij de directie liggen en zich daarmee ook aan het zicht van het bestuur 
onttrekken. Belangrijk is dan de verantwoording achteraf goed te organiseren zodat besluiten 
van de directie transparant blijven en controleerbaar zijn. Dit kan door een jaarlijks jaarverslag, 
waarin wordt toegelicht welke besluiten zijn genomen. Zodat we als bestuur in ieder geval 
achteraf verantwoording kunnen waarmaken.  
 
Naar aanleiding van het convenant geeft Dhr. Slinkman aan: 

- dat er nog steeds een grote uitdaging ligt als het gaat om de werving en selectie 
en behouden van (verpleegkundig) centralisten. Aandacht hiervoor heeft resultaat 
gehad, er zijn veel nieuwe centralisten begonnen, maar het blijft kwetsbaar en 
vraagt om blijvende aandacht voor werkdruk en processen. 

- dat dinsdag 2 oktober een gesprek heeft plaatsgevonden, in goede sfeer, met de 
Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd. Rapportage met mogelijke 
aandachtspunten of aanbevelingen wordt afgewacht. 

- Dat gezocht wordt naar een nieuw hoofd MKON Hier wordt invulling aan gegeven.  
 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Het convenant MKON-MKBM vast te stellen.  
2. De directie van de MKON te vragen jaarlijks verslag uit te brengen over de door hen 

genomen besluiten.   
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6 Memo gebiedsgerichte aanpak natuurbrandbestrijding 
De leden nemen kennis van de memo. 
 
Dhr. Slinkman geeft aan in de gemeente Berg en Dal al een pilot is gestart; samen met de 
directie van de St. Maartenskliniek wordt gekeken naar preventiemaatregelen en 
evacuatieplannen. Er ligt een belangrijke rol voor individuele gemeenten om hier samen met 
de expertise van de VRGZ naar te kijken.   
 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Neemt kennis van de beschreven ontwikkelingen 
 

 

7 Rondvraag 
Dhr. Van Dalen geeft aan dat de AB vergadering van 2 november uit de agenda kan. 
Agendapunten zijn doorgeschoven naar AB 16 november.  
Dhr. Grootheest vraagt aandacht voor een gewoonte voor coronatijd en stelt voor om AB 
vergaderingen weer te laten rouleren qua locatie. Het AB stemt hiermee in met ingang van 
2024. 
 

 

 De voorzitter sluit de vergadering  

 
 


